
Handarbetsvägens samfällighetsförening 

Handarbetet och Virklappen 

Protokoll från föreningsstämman den 15:de Mars 2016 

Sävja kyrka 

Närvarande: Niclas Stalén 9, Ann-Sofie Hansén 40, Peter Nordin 47, Gustaf Jedland 17,  

Kjell Langendorf 76, Lasse Fröjdlund 50, Ingegerd Andersson 8, Folke Pettersson 46,  

Jan Kodet 86, Birgitta Holmgren 72, Gunnar Holmgren 72, Janåke Hansén 40,  

Karl-Gustav Svensson 16, Elisabeth Hornberg 48 

1. Öppnande av stämman 

Ordförande Peter Nordin hälsade välkomna och öppnade stämman 

2. Val av ordförande och sekreterare för stämman 

Mötet valde Peter Nordin till ordförande och Ann-Sofie Hansén till sekreterare 

3. Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Mötet valde Gustaf Jedland och Niclas Stalén till justeringsmän och rösträknare 

4. Styrelsens och revisorernas årsberättelse 

Peter Nordin gick igenom verksamhetsberättelsen för 2015. Folke Pettersson läste upp 
revisionsberättelsen för 2015. 

5. Ansvarsfrihet åt styrelsen 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2015 

6. Styrelsens förslag till budget för 2016: 

a) Budget för kedjehusen (Handarbetet) 

Mötet enades om en sänkning av avgiften till fond från 1000 kr till 750 kr 

b) Budget för radhusen (Virklappen) 

Mötet enades om en höjning av avgiften till fond från 1600 kr till 2000 kr, för kommande 
garagerenoveringar. 



7) Motioner/Framställningar 

Folke Petterssons motion om att Ingegerd Andersson får samma ersättning som övriga i 
styrelsen bifölls. 

Lasse Fröjdlunds motion om julbelysning i en av björkarna vid lekplatsen. Styrelsen ska 
undersöka pris och möjlighet att göra detta. 

8) Ersättning till styrelse och revisorer  

Ersättning till styrelsen med 995 kr beviljades: 3 i Virklappen och 3 i Handarbetet. 

Ersättning med 995 kr beviljades till Ingegerd Andersson för hennes ekonomiarbete. 

9) Val av tre styrelseledamöter. (på 2 år) 

Mötet valde Peter Nordin, Jesper Frisk och Kjell Langendorf på två år. 

10) Val av styrelsesuppleanter 

Mötet valde Gusaf Jedland och Lasse Fröjdlund för ett år till. 

11) Val av revisor och revisorssuppleant 

Mötet valde Folke Pettersson till revisor och Mirjana Gavran till revisorssuppleant. 

12) Val av valberedning 

Mötet valde Gustaf Jedland och Torsten Westergren till valberedning. 

13) Meddelande av plats där stämmoprotokoll hålls tillgängligt 

I sophusen anslås årsmötesprotokollet och kommer dessutom att finnas på 
Handarbetsvägens samfällighets hemsida. 

14) Övriga frågor 

a) Vid blomlådorna som står på vår gata parkerar man, vilket gör det svårt med 
framkomligheten. Dessutom körs det för fort. 

b) Diskussion om att måla parkeringsrutor på radhusens parkeringar. 

c) Frågan om gångfart i vårt område togs upp. Styrelsen kommer att utreda om det är 
möjligt att genomföra det. 

d) Möjlighet att sätta Lekandebarn-skyltar vid infarten på våra 30-skyltar diskuterades. 
Frågan ska utredas. 



e) Grannsamverkan, vi tar reda på mer om möjligheten och intresse att genomföra det. 

15) Stämman avslutas 

Ordförande Peter Nordin tackade för intresset och avslutade mötet. 

Ordförande, Peter Nordin  Sekreterare,  Ann-Sofie Hansén 

Justeras, Gustaf Jedland   Justeras, Niclas Stalén


